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\ stav 2Poslovnika Skupstine Crne Gore, Odbor za ekonomiju, finansije ibudzet, sa 24. sjednice odrzane 27, septembra 2017. godine, podnosi

izvjeStaj
orazmatranju PREDLOGA ZAKOnA 0 IZMJENAMA IDOPUNAMA ZAKONA 0 SIGURNOSTl

POMORSKE PLOVIDBE

Odbor se upoznap sa razlozima za predlaganje izmjena i dopuna Zakona o sigurnosti
pomorske plovidbe, saopstenim uuvodnom obrazlozenju predstavnika predlagaCa, kojima se vrsi
daije uskladivanje nacionalnog zakonodavstva sa direktivama EU upogledu inspekcijskog nadzora
brodova u lukama Crne Gore, tehnickog nadzora plovnih objekata, pra^enja rada agencija koje
zaposljavaju pomorce, zdravstvenih zahtjeva za poboljsanje medicinske brige na brodovima idrugih
pitanja sigurnosti pomorske plovidbe. SaopSteno je da je osnovni razlog predlaganja da se propis
donese po skracenom postupku namjera Crne Gore da postane punopravna glanica Pariskog
memoranduma orazumijevanju okontroli drzave luke isto kradem roku donese podzakonski akt.

Na Odboru je konstatovano da se rjesenjima predlaie iskljucivanje pojma „pIatforme i
nepomicni pomorski objekati" iz Zakona, s obzirom da se u skladu sa medunarodnom praksom
postrojenja za istraziyanje i proizvodnju ugljovodonika ne tretiraju kao brodovi, jahte, camci i druei

ugljlvVdordka" istima definisan Zakonom oistrazivanju iprpizvodnji
Takode, konstatovano je da su precizirani uslovi koje Agencija za posredovanje pri

zaposijavanju pomoraca treba da ispunjava, da su predvideni standardi inspekcijskog nadzora u
skladu sa izmjenama Medunarodne konvencije oradu pomoraca, da se uvodi obaveza osiguranja ili
ruge garancije za pomoc pomorcima u slucaju njihovog napuStanja, a i za pokrivanje troskova
g voremh potrazivanja pomoraca (npr. za slucaj profesionalnih bolesti, bolesti uvezi sa radom i

dr.], kao 1da se predvidaju novcane kazne za pravna lica uslucaju naplate naknada za posredovanje
jpnzaposijavanju pomoraca. a ijc

Ho • Odboru je pozitivnim ocjenjeno uvodenje osiguranja igarancija za pomorce imajud uvidu
troLv'e' evidentan problem da prilikom napu§tanja pomorci snose velike

Tokom rasprave clanovi Odbora su istakli aktuelni problem sa plovnoScu rijeke Bojane i
ukazah na potrebu za projektom koji bi omogudo njenu ekonomsku valorizaciju. Iskazano jemis^nje da Mm.starstvo saobracaja i pomorstva, kao resorno ministarstvo, nije preZelo

kvatne ™Jere za rjesavanje ovog problema, akoje su defmisane clanom 207 Zakona osigurnosti
pomorske plovidbe. Stoga, p.oslanike je interesovalo-koje je to planove, mjere i aSosti ^
odrzavanju Rlovnpsti, postavljanju objekata sigurnosti za plovne puteve, posebno na rijeci Bojani i

naS "prethgdnom periodu, sobzirom na situaciju ukojoj se rijeka
.,nr.vo â ' misljenja da je navedena oblast unadleznosti vi§e organa drzavne
nL!hn Poslovniekoj proceduri, treba zatraziti relevantne informacije i posvetilaposebna paznja odrzivom razvoju, ne samo na rijeci Bojani, vec ina Skadarskom jezeru.



Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupstine odreden je poslanik Mico Orlandic.
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